
 
 

Bestyrelsesmøde AAB Afdeling 2 
 
12.05.20 
Tilstede: Rikke, Johan, Sofie 
Referent: Sofie  
 

Siden sidst: 

Christian R og Rasmus M har ikke svaret på bestyrelsens henvendelse angående deltagelse i 
bestyrelsesmødet den 12.05.20.  

Rikke jagter AAB for en dato på et nyt møde. 

Ejendommen: 

1) Jan havde bygningsgennemgang den 05.05.20. Han orienterer bestyrelsen på næste møde.  
2) Det er problematisk at der siden sidste bygningsgennemgang ikke er sket nogle reelle 

udbedringer i ejendommen. AAB orienteres. 
3) Bestyrelsen har foreslået sammenslutningen af afdelinger i gården at opsætte en 

hjertestarter. Punktet behandles på det næste møde (3/6-20) 
4) Møntautomaten, udsugningen samt manglende rengøring i gårdvaskeriet skal indberettes på 

appen (Sofie) 
5) Rengøringen er mangelfuld i hele ejendommen – inkl. fællesarealer (Johan sender mail til 

AAB - igen) Rengøringen skal forbedres nu! Og de områder som vaskeri m.m. skal også 
rengøres – vi betaler for det. Johan skriver til AAB om rengøringen.  

6) Der er efter udmelding på hjemmeside og Facebook blevet ryddet en smule op på loftet. 
Bestyrelsen henstiller til at de beboere der har ting til at stå, fjerner disse hurtigst muligt.  

7) Bestyrelsen ser frem til en snarlig opfølgning på kommende og igangværende arbejder.  
 

Budget: 

Foreningen har pt. et opsparet overskud på kr. 180.000 da arbejder planlagt i 2018/19 ikke blev 
udført. Fremfor at opfinde nye projekter, foreslår bestyrelsen at AAB igangsætter de ALLEREDE 
planlagte arbejder.  

Nabosager: 

En nabo har henvendt sig og spurgt om, han må trække et kabel fra sin lejlighed og op til loftet for at 
forbedre sit Boxer-signal. Johan kontakter beboeren og beder om en mere udførlig plan for projektet 
før der tages stilling.  
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